
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 26.10.16 (afd. 1) 

Tilstedeværende: Helle, Peter, Michele, Lars, Herle og Majbritt 

 

- Der blev snakket om en omstrukturering i bestyrelsen. Ingen beslutning blev taget da der var behov 

for individuelle overvejelser. 

- Gennemgangen af seneste byggeudvalgsmøde blev pænt modtaget. 

- De skilte som var opsat til at en vaskemaskine og en tørretumbler kun var til brug af 

allergimærkede vaskemidler er desværre blevet fjernet. Der bliver bedt om at nye bliver sat på. 

- Der er blevet aftalt oprydning af fællesrummet, så at en strikkeklub snarest kan blive til noget. 


